
A világhírű együttes és az állam között március 31-ig kellett volna megkötni az új, ötéves
szerződést. A Fischer Iván vezette zenekar a korábbi támogatásuk reálértékét szeretné
megkapni.
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